



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 4/09/053 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of) 10 JUN 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement des **Ingénieurs Statisticiens Economistes**, catégorie "A2" de la Fonction Publique, par arrêté n°002615/MINFOPRA du 06 juin 2017, arrivés en fin de formation au titre de l'année académique 2018/2019 à l'Ecole Nationale Supérieure de Statistique et d'Economie Appliquée (ENSEA) d'Abidjan, ont effectivement pris service le 03 mars 2020.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform undersigned, hereby certifies that the following candidates, declared successful in the training competitive examination to recruit **Statistical Engineers/Economists**, of the "A2" category of the Public Service by Order No.002615/MINFOPRA of 6 June 2017, have upon graduation for the 2018/2019 academic year into the National Advanced School of Statistics and Applied Economics (ENSEA) Abidjan, effectively assumed duty on 3 March 2020.

Il s'agit de / They are:

| N° | NOMS ET PRÉNOMS / NAMES |
|----|----------------------------|
| 1. | BOUGTEU TAYOU FRANCINE |
| 2. | JIAZE REGINE FLORE |
| 3. | KAMDEM SIMO NONA SERVAIS |
| 4. | KAYO WAFFO DONALD ACHANTIE |
| 5. | MANJIA MBOUOMBOUO RAFIATOU |
| 6. | WAMBO SEUMOU PAUL |

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-

In testimony whereof, this certificate has been issued to serve as, where and when necessary. /-

Ampliations / Copies :

- DDRHE
- Intéressés / Concerned persons
- Dossiers / Files
- Archives / Records



JOSEPH LE



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 09/066 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of)

10 JUN 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement des **Ingénieurs des Travaux Statistiques**, catégorie "A1" de la Fonction Publique, par arrêté n°004377/MINFOPRA du 28 septembre 2017, arrivés en fin de formation au titre de l'année académique 2018/2019 à l'Ecole Nationale Supérieure de Statistique et d'Economie Appliquée (ENSEA) d'Abidjan, ont effectivement pris service le 03 mars 2020.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform undersigned, hereby certifies that the following candidates, declared successful in the training competitive examination to recruit **Assistant Statistical Engineers**, of the "A1" category of the Public Service by Order No.004377/MINFOPRA of 28 September 2017, have upon graduation for the 2018/2019 academic year into the National Advanced School of Statistics and Applied Economics (ENSEA) Abidjan, effectively assumed duty on 3 March 2020.

Il s'agit de / They are:

N° **NOMS ET PRÉNOMS/NAMES**

1. EKANI BILOA ANDRE VICTOIRE
2. MAN-IGRI BADAWE SERAPHIN
3. NGAFFO PESINIE MANUELA ALIDA
4. OTOLO BINELI RODRIGUE
5. TCHAGANG NGOUKEU MICHELLE

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-

In testimony whereof, this certificate has been issued to serve as, where and when necessary. /-

Ampliations/Copies:

- DDRHE
- Intéressés/Concerned persons
- Dossiers/Files
- Archives/Records



Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform

JOSEPH LE